
Rondvraag Gedeputeerde Zaal Com NLG 8 februari 2021

1.Bent u op de hoogte van de motie (zie bijlage) die is op 4 februari is aangenomen door de 
gemeenteraad van Weesp en waarin zij de provincie vragen om een oplossing aan te dragen voor de 
situatie van de geitenhouder aan de Keverdijk?

2.Wat is de reden dat de provincie geen overleg heeft gevoerd met de gemeente Weesp alvorens de 
provincie de geitenhouder heeft geplaatst aan de Keverdijk in Weesp?

3.De gemeenteraad van Weesp meent dat het ontstane probleem geen probleem kan zijn van de 
gemeente maar dat het een probleem is dat  gecreëerd is door de provincie en dus opgelost moet 
worden door de provincie. Betekend dit dat de provincie nu echt gaat werken aan een oplossing?

4.De gemeenteraad van Weesp ook aangeeft dat de ondernemer vrijwillig en te goeder trouw 
medewerking heeft verleend aan het publieke doel, namelijk het voltooien van het NNN. Bent u het 
met ons eens dat de provincie aan zet is om echt een aanvaardbare oplossing te bieden aan de 
ondernemer en te zorgen dat hij niet failliet gaat door de ontstane situatie? 
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